Studio
24 m?
Réf. 4829-EBO
113 000 €

Les Orres
Appartement a vendre (05200)
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L'Office Immobilier des Orres vous présente a la vente ce confortable

appartement rénove de type 1, d'une superficie de 24m2, idéal pour les

amateurs de ski.Situation et contexte :Niché dans la station de ski des

Orres 1650, cet appartement est situé au sein de la résidence la

Mazeliere, a 200 metres du front de neige. Profitez aussi d'un acces

skis aux pieds grace a deux remontées mécaniques a votre

disposition.Description intérieure :Cet appartement a été entierement
rénové et inclut un séjour-cuisine s'ouvrant sur un balcon offrant une

vue imprenable sur les montagnes. Un coin montagne ...

The Orres Real Estate Office presents for sale this comfortable renovated 1-room
apartment, with a surface area of 24m?2, ideal for ski enthusiasts.Location and
context:Nestled in the Orres 1650 ski resort, this apartment is located in the La
Mazeliere residence, 200 meters from the snow front. Also enjoy ski-in/ski-out
access thanks to two ski lifts at your disposal.Interior description: This apartment has
been completely renovated and includes a living room-kitchen opening onto a
balcony offering a breathtaking view of the mountains. A separate mountain corner

is fitted out for more privacy. ...
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